



AK099/A05/1596/2022

المرجع : AK099/A05/1596/2022

9<sup>th</sup> February 2022

التاريخ : 9 فبراير 2022

## Disclosure of Material Information

## الإفصاح عن معلومات جوهرية

Al Kamil Power Company SAOG (the "Company") advises the Capital Market Authority, the Muscat Stock Exchange and the investors' community that Mr. Abdullah Al Rawahi has submitted a letter of resignation, resigning from his position as Chief Executive Officer ("CEO") of the Company. While the Board of Directors (the "Board") has accepted the CEO's resignation, it has been mutually agreed between the Company and Mr. Abdullah Al Rawahi that he shall remain in office and serve as the CEO of the Company until the 15th of March 2022.

تود شركة الكامل للطاقة ش.م.ع.ع ("الشركة") إفادة الهيئة العامة لسوق المال وبورصة مسقط والمستثمرين الكرام أن الفاضل/ عبدالله الرواحي قد تقدم برسالة إستقالة إستقال بموجبها من وظيفته كرئيس تنفيذي ("الرئيس التنفيذي") للشركة. بينما قبل مجلس الإدارة ("مجلس الإدارة") إستقالة الرئيس التنفيذي فقد تم إتفاق متبادل بين الشركة والفاضل/ عبدالله الرواحي أن يظل على رأس عمله كرئيس تنفيذي للشركة حتى تاريخ 15/ مارس/ 2022م.

The Board acknowledges the contributions of Mr. Abdullah during his tenure with the Company as CEO and wishes him all the best in his future endeavors.

يُقر مجلس الإدارة بمساهمات الفاضل/ عبدالله الرواحي أثناء فترة عمله لدى الشركة كرئيس تنفيذي ويتمنى له النجاح في مجال عمله مستقبلاً.

Since the term of the Company's power purchase agreement with Oman Power and Water Procurement Company SAOC ("OPWP") has expired and the Company has not been granted an extension to the PPA, the Board of the Company has decided not to appoint another CEO.

حيث أن فترة إتفاقية شراء الطاقة المُبرمة بين الشركة والشركة العمانية لشراء الطاقة والمياه ش.م.ع.ع.ع ("الشركة العمانية لشراء الطاقة والمياه") قد إنتهت ولم تُمنح الشركة تمديد لإتفاقية شراء الطاقة، فقد قرر مجلس الإدارة عدم تعيين رئيس تنفيذي آخر.

Further to the disclosure dated 23 November 2021, the Board will call for an Extra General Meeting of the shareholders of the Company in March 2022 to pass a resolution relating to the liquidation of the Company.

إلحاقاً للإفصاح المؤرخ 23/ نوفمبر/ 2021م سوف يدعو مجلس الإدارة لعقد إجتماع جمعية عامة غير عادية للمساهمين في الشركة بحلول شهر مارس/ 2022م لإتخاذ قرار يتعلق بتصفية الشركة.

Yours faithfully,

وتفضلو بقبول فائق الإحترام والتقدير

Abdullah Al Rawahi

Chief Executive Officer



عبدالله الرواحي  
الرئيس التنفيذي